

## Handlersvergadering

24-09-2023

**Organisatie:** COWS  
**Locatie:** Online – middels Teams

**Aanwezig:** Kevin Winterswijk, Danique Lagerwaard, Jan van Elburg, Caroline Visser, Ron Rogaar, Marjan Kodde, Wendy Bronsdijk, Karin de Haard, Peter Lankhuijzen, Peter Kole, Nina Kole, Wendy van Vliet, Johan van der Gaauw, Marco de Jong, Serge van der Zweep, Peter de Rijter, Linda Buntsma, Noëlle Hoorneman, Sander Wiemans, Jessica Stigter.

**Aangemeld, maar niet aanwezig:** Jetty Roos, Michiel Poelenije, Bianca Langras, Susanne Lejuez, Charlotte van Dueren den Hollander, Peter van Eekelen, Esther Kolkman, Carlette van Schaik, Marion van den Berg, Arnoud Spaaij.

*De notulen zijn gemaakt op basis van wat gezegd is door de aanwezige mensen, sommige opmerkingen zijn eruit gehaald omdat deze dubbel zijn vermeld door meerdere personen.*

### Agenda

1. Opening  
*Thijs is afwezig, daarom zit Peter de vergadering voor. Niet alleen Peter heeft antwoorden op vragen, de rest van de COWS leden zullen bijspringen.*
2. Bespreken notulen handlersvergadering 15-03-2023  
*Caroline Visser; punt 7 'opzetters, vaker inzetten als je meer honden hebt'. Voorstel van Caroline; mensen die zelf wedstrijden organiseren wat meer ontzien bij het indelen van de opzetters. Een wedstrijd vergt veel voorbereidingen en deze mensen zouden minder belast moeten worden.*  
*Reacties;*  
*Peter L. vraagt; in hoeverre word je belast als je opzet?*  
*Antwoord; later thuis, langer blijven etc.*  
*Peter de R; alleen de wedstrijd die je organiseert of alle wedstrijden?*  
*Caroline; geldt voor de hele reeks.*  
*Hier komen verder meerdere reacties op van o.a. Marjan, Marco en Nina; allen eens, maar dit geldt dan alleen voor de wedstrijd die de organisatie organiseert.*  
*Danique verduidelijkt dat de organisatie sowieso niet ingedeeld wordt voor het opzetten bij een eigen wedstrijd (tenzij aangegeven door organisatie). De organisaties ontzien bij andere wedstrijden is niet mogelijk vanwege de te kleine poule van deelnemers/opzetters.*  
*Caroline; mensen die niet organiseren zouden meer belast moeten worden.*  
*Peter L; je kunt ervan uitgaan dat een ieder evenredig ingedeeld wordt.*  
*Jessica; punt wordt niet begrepen, er zijn veel mensen die met 4/5 honden lopen en die zetten nu even vaak op als mensen met 1 hond. 40 honden, 20 handlers, ik vind dat er evenredig opgezet moet worden.*  
*Peter; punt is helder*  
*Caroline; wil alleen punt maken*  
*Marjan; dezelfde mensen worden vaak ingedeeld als opzetter > is er geen lijst..*  
*Danique; er is een lijst, deze staat alleen niet online. Vanaf komend seizoen zal deze online gezet worden.*
3. COWS leden  
*Zijn er nieuwe gegadigden? > Meldt dit dan graag vooraf per mail; [cows@bccn.nl](mailto:cows@bccn.nl)*

*Thijs is zeker voornemens om te stoppen als voorzitter van het COWS, hij wil zich echter nog graag inzetten voor de schapendrijfwedstrijden, relatie BCCN, werkgroep.*

*Peter denkt dat het zijn laatste jaar is.*

*Marco heeft besloten om te stoppen met zijn werkzaamheden binnen de COWS. Wij willen hem, als COWS enorm bedanken voor alle inzet en inspanningen die hij heeft geleverd.*

*Noëlle Hoorneman is toegevoegd aan de COWS.*

#### 4. Toekomst COWS/BCCN

*De werkgroep bestaat uit 4 personen, een klein groepje, volgens de officiële kanalen zijn er geen verdere aanmeldingen binnengekomen. De werkgroep bestaat uit 4 personen (Jos, Gea, Thijs, Nico), verder heeft niemand zich aangemeld. Eerste bericht vanuit de werkgroep; Werkgroep is unaniem voor dat het schapendrijven gaat verhuizen, BCCN wil wedstrijden blijven organiseren op een lager niveau. Willen zich meer focussen op fok- en sanctiebeleid vanuit de RvB. De BCCN wil wel schapendrijfwedstrijden blijven organiseren, maar dan op lager niveau (beginners wedstrijden / klasse 1/2). Nico gaat contact opnemen met Gerard (voorzitter DSDS) en die gaan samen kijken of het een en ander overgezet zou kunnen worden naar de DSDS.*

*Danique voegt hieraan toe dat dit geen beslissing betreft vanuit Gerard/Nico of de werkgroep, dit kan enkel besloten worden op een ALV van zowel de BCCN als de DSDS waaraan Kevin toevoegt dat er bij de BCCN een minimum opkomst geldt bij de ALV voor het besluiten hiervan.*

*Linda vraagt; waar de oproep heeft gestaan, antwoord > in het BCCN blad en op Facebook.*

*Jessica vraagt; beide voorzitters gaan de situatie bekijken, hoe moeten we dat zien? > Peter L geeft aan dat het niet duidelijk is wat ze precies gaan bespreken, ze gaan uitzoeken hoe het gecombineerd kan worden. Ze kunnen niets beslissen, wel uitzoeken. De conclusie van Nico en Gerard zal terugggelegd worden in de werkgroep.*

*Kevin voegt toe dat ze vooral gaan onderzoeken wat de consequenties zijn voor de CSC; wat moet er gebeuren als ze overgaan naar de DSDS > 'de BCCN en de DSDS moeten samen een brief opstellen richting de CSC' dat is het enige wat ze uit gaan zoeken. De extra stappen, regelgeving etc betreft werkzaamheden voor de werkgroep. Dit wordt vervolgens voorgeleid bij beide ALV's. Vervolgens wordt het de grootste uitdaging om het aantal benodigde stemgerechtigde leden aanwezig te krijgen bij de ALV.*

*Er wordt door meerdere mensen aangekaart dat de oproep voor het werven van leden van de werkgroep summier rond is gegaan. Dit had meer op Facebook gemeld mogen worden. Er wordt gevraagd of men zich alsnog kan aanmelden voor de werkgroep.*

*Wanneer men dat wil, dan kan je een mail sturen naar Nico ([voorzitter@bccn.nl](mailto:voorzitter@bccn.nl)).*

*Peter K; vraagt nog of het niet handig is om onder de schapendrijvers na te vragen wat wij willen. > hierop wordt door Peter L aangegeven dat, dat het idee was van de werkgroep. Peter L benadrukt nogmaals dat er niet gestemd wordt in de werkgroep en dat er geen beslissingen genomen kunnen worden.*

*Er wordt door een aantal personen bevestigend gereageerd dat het handig is dat men weet wat 'de schapendrijvers willen', het verzoek aan deze personen is dan ook om zich aan te melden bij Nico voor de werkgroep.*

*Nina vraagt; is er überhaupt iets bekend over een termijn, over onderzoek, vrijblijvend? Deze lopende situatie is niet handig. > Kevin geeft aan dat de CSC aan het einde van het jaar weer vergadert, maar dat een besluit minimaal 13 weken van tevoren bekend moet zijn voor de ALV. Dit seizoen zal er daarom nog niets veranderen.*

*Peter sluit hem af, stuur een mail naar de voorzitter voor de werkgroep wanneer je hierin wilt bijdragen.*

#### 5. Afgelopen seizoen

*Niemand heeft op- en of aanmerkingen over afgelopen seizoen.*

6. Continental Sheepdog Championship

*Hoewel er geen inhoudelijke zaken zijn om te vermelden over de CSC willen we via deze weg wel Serge van der Zweep en Susanne Lejuez feliciteren met hun finaleplaats.*

*Daarnaast zijn er dit jaar veel sponsoren geregeld door Maartje Gotink en Caroline Visser voor de teamkleding, chapeau aan Maartje en Caroline. Zij zorgen ook dat er een vermelding over het CSC in het blad komt.*

7. Komend seizoen

*Waar vinden de wedstrijden plaats, wat staat er nog open etc.*

*Vers van de pers is wedstrijd 5 toegevoegd aan de kalender, Erik Groot is bereid gevonden om deze wedstrijd te gaan organiseren. Verdere informatie hierover wordt binnenkort gedeeld op de website.*

*Ron vraagt wat de reden is voor het steeds vroeger in het seizoen organiseren van het NK, voorheen was het juist voor de CSC deelnemers een goede voorbereiding, nu zit er minimaal 3 maanden tussen het NK en het CSC. > Peter L geeft aan dat dit meerdere redenen heeft.*

*Ron geeft daarnaast aan dat hij in het verleden een lijst heeft gestuurd met organisaties en vraagt waarom deze nooit zijn benaderd voor het organiseren van wedstrijden > hierop wordt aangegeven dat we pas op zoek gaan naar andere locaties op het moment dat de agenda niet vol zit.*

*Daarnaast wordt door de COWS aangegeven dat men vrij mag zijn om altijd een interessepeiling te doen bij een nieuwe organisatie alvorens men deze locatie doorgeeft aan de COWS.*

*Caroline voegt toe dat je ook alvast een organisatie kunt vragen voor het seizoen erop. > Peter L geeft aan dat de interesse groot is, maar de meeste partijen willen graag in dezelfde periode organiseren of men weet pas in het lopende seizoen of ze wel of niet kunnen organiseren.*

*Daarnaast wordt nog aangegeven door Linda en Jessica dat niet zomaar elke locatie geschikt is daar een kudde in ieder geval Q-koorts geënt moet zijn.*

*Marjan geeft aan dat er veel velden beschikbaar zijn in haar omgeving, maar dat er schapen ontbreken en geeft aan dat alleen deze dan geregeld moeten worden. > hier wordt op gereageerd dat, dit vaak niet mogelijk is. In verband met besmettingen en de kosten van het overrijden.*

*Peter; mocht je iets weten of ergens interesse vandaan hebben, gaat om locatie met q koorts geënte schapen.*

8. OPINIE PEILING:

NK Promotie

*Op dit moment geldt dat de beste 10 handlers per dag van de voorronden zich plaatsen voor de finale. Is er animo naar een ander systeem? Namelijk; De beste 20 handlers over beide dagen van de voorronden plaatsen zich voor de finale.*

*Randvoorwaarde; dit geldt dan voor alle wedstrijden (ook wedstrijd 1 t/m5)*

*Danique legt uit dat wij als COWS hier geen voorstander van zijn, maar dat dit idee bij ons is binnengekomen en dat we daarom vinden dat we het moeten delen in de handlersvergadering.*

*Er komen een aantal reacties, deze komen met elkaar overeen; laat het zoals het nu is. Het is een prima systeem op deze manier. Er wordt wel gevraagd door Caroline wat het argument is om het niet gelijk te trekken met de kwalificatie > Kevin geeft hierop aan dat, dat vooral te maken heeft met het promotiepunten systeem. Caroline vindt dit jammer, het niveau verschil is groot.*

*Er wordt benadrukt dat dit een opiniepeiling is en dat men vrij is om ideeën aan te dragen voor een stemming. Dit dient dan vooraf aangemeld te worden per mail aan [cows@bccn.nl](mailto:cows@bccn.nl).*

9. Startlicentie

*Actuele werkwijze*

*Marco geeft aan dat er af en toe wild west taferelen zijn bij het afnemen van startlicenties, zowel met de administratie vooraf/achteraf als bij het afnemen van een startlicentie. Op de website staat duidelijk vermeld hoe dit in z'n werk gaat en we willen een ieder verzoeken zich hier aan te houden. Linda vraagt; of ze zich kunnen aanmelden als startlicentie centra > Danique geeft aan dat aanmelden altijd kan per mail, maar dat we daar als COWS op dit moment niets mee gaan doen. We wachten eerst het verloop van de werkgroep af.*

*Ron geeft aan dat het een goed is om als startlicentiecentra eens bij elkaar te komen, om samen door te nemen hoe het overal gaat en hoe het wordt afgenomen. > er zal een meeting gepland gaan worden door de COWS.*

*Er wordt nog geopperd door Caroline of een top 3 plaatsing niet ook voldoende kan zijn voor het starten van wedstrijden. Hierop wordt aangegeven door de COWS dat er dan teveel uitzonderingen komen en dat het voorlopig blijft zoals het nu is.*

#### 10. Inschrijven wedstrijden

*Actuele werkwijze*

*Danique geeft aan dat mensen zich niet houden aan de inschrijvingsprocedure van wedstrijden. Om het verloop van deze administratieve werkzaamheden zo makkelijk mogelijk te houden voor Danique wordt er door haar verzocht om je wel aan de inschrijvingsprocedure te houden. Schrijf je op tijd in (binnen de aangegeven periode), schrijf je in per wedstrijd en betaal per wedstrijd (dus betaal niet meerdere wedstrijden vooruit).*

*Er wordt gereageerd dat alles zo duidelijk en helder omschreven staat en dat het niet moeilijk hoeft te zijn om je hier aan te houden. Desnoods moet er strenger op geacteerd worden.*

#### 11. Rondvraag

*Zijn er mensen die op voorhand al vragen hebben voor de rondvraag? Mail deze dan vast naar [cows@bccn.nl](mailto:cows@bccn.nl). Op die manier kunnen we het meenemen in de vergadering.*

*Ron wil graag een ander idee voorstellen voor organisaties qua vergoedingen. De ene organisatie ontziet de COWS volledig, terwijl andere organisaties alleen een veld en schapen ter beschikking stellen. Ron oppert meerdere opties. Hierop wordt aangegeven dat voorstellen ingediend mogen worden bij de COWS per mail en dat dit dan meegenomen kan worden in een volgende handlersvergadering. Daarnaast zijn er onduidelijkheden over de exacte vergoedingen voor organisaties > de COWS zal op kort termijn de juiste informatie delen bij alle wedstrijd organisaties.*

*Ron vraagt daarnaast of hij een buitenlandse jury mag vragen voor het kwalificatie weekend > Danique geeft aan dit al doorgegeven te hebben. Het is mogelijk voor een organisatie om een buitenlandse jury te vragen bij een kwalificatie wedstrijd. Hiervoor moet echter wel vooraf een begroting voor gemaakt worden door de organisatie, deze dient gedeeld te worden met- en akkoord bevonden te worden door de COWS.*

*Ron wil daarnaast voorstellen dat aspirant juryleden niet alleen 2 keer meekijken, maar dat ze veel meer 'kilometers' binnen het jureren moeten maken. Deze opmerking wordt ontvangen door de COWS en hier zal naar gekeken gaan worden.*

*Marjan vraagt of het mogelijk is bij een wedstrijd aan te geven waarom punten afgetrokken worden, zoals dat ook bij paarden wedstrijden wordt gedaan. > de aanwezige juryleden geven aan dat dit niet wenselijk is. Een jury moet kunnen kijken naar de run en niet bezig moeten zijn met het schrijven of het laten schrijven van opmerkingen. Daarnaast worden er geen papieren uitgedeeld na een wedstrijd dus is het lastig om dit te achterhalen.*

#### 12. Sluiting vergadering.

*Peter bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid.*